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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A szombathelyi Haladás Sportkomplexumról" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Szombathely is azon szerencsés városok közé sorolható, ahol a kormány az adófizetők pénzéből
modern sportkomplexumot épített.  A Haladás Sportkomplexumra 15 milliárd 600 millió forintot
költöttek el, és évente közel félmilliárd forintból tartja fenn az állam. Cserébe 2017 óta szolgálja a
város lakosságát az ingatlan, amelyben tucatnyi sportág sportolói leltek otthonra, valamint többek
között itt rendezik a Szombathelyi Haladás NB II-es labdarúgócsapatának mérkőzéseit.

A Sportkomplexumot többek között azzal a céllal építették meg, hogy Szombathely mindenkori,
legmagasabb osztályban játszó focicsapata - ami jelenleg az NB II-őt jelenti - bármilyen időjárási
körülmények között szórakoztathassák játékukkal a nézőket.

A pálya  gyepét  idén  nyáron  153  millió  forintból  cserélték  ki.  A focipálya  füvére  korábban  is
közpénzt költött el az üzemeltető Haladás Sportkomplexum Fejlesztő Nonprofit Kft., például hideg
téli  estéken  fűszolárral  melegítették  a  gyepet  azért,  hogy  az  megfelelő  pálya  legyen  a
labdarúgásnak.

Tisztelettel  kérdezem Miniszter urat,  hogy a fentebb felsorolt  rengeteg pénz és energia ellenére
hogyan  történhetett  meg  az,  hogy  december  7-én  a  Haladás  labdarúgó  csapata  a  pálya
alkalmatlansága miatt arról adott ki közleményt, hogy a december 10. hazai mérkőzése elmarad?
Milyen műszaki tartalommal készült el a Haladás Sportkomplexum labdarúgó pályája, ami ezek
szerint, az arra elköltött több mint 15 milliárd forint ellenére sem tud az év minden napján, bármely
időjárási körülmények között kiszolgálni egy labdarúgó mérkőzést?

Tisztelettel  kérdezem,  hogy  az  eset  után  a  létesítmény-fenntartó  vizsgálta-e,  hogy  történt-e
mulasztás a gyepcsere elvégzésekor, amely eredményezte azt, hogy a gigaberuházás ellenére, az



időjárásra hivatkozva nem tartották meg a mérkőzést?

 

Válaszát várva.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.12.18.
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